



GL Skydebane Øst-karréen
<https://glskydebaneoest.probo.dk/>

Referat af gårdlaugsmøde torsdag den 23. januar 2025 kl. 19.00-20.00

Deltagere: Cicéla, Rasmus, Karen, Bodil, Kathe, Ida, Alice og Merete.

Afbud: Veronica.

Judith deltog den første halve time.

Hun er i gang med at beskære pil og reparere pileflethegn. Hun er også i gang med at ordne bede, men det er noget besværligt, da meget allerede er kommet frem, eller slet ikke har været væk grundet varmen.

Hun har lagt flere 100 løg på bakken ved Absalonsgade; bl.a. Allium, tulipaner, påskeliljer og har sat en stikkelsbærbusk ved de andre buske i drivhusområdet.

Ønsker fra Judith: Hun vil gerne have hjælp til reparationer af tagrender på to skure (VVS-arbejde).

Der er også et ønske om hjælp til oliering af skure til foråret/sommer, gerne af ungarbejdere. Hvis bestyrelsen beslutter sig for at godkende hjælp til oliering af skure, skal det undersøges, om vi kan dette i forhold til vores forsikring og også om der er penge til denne post. Karen undersøger mht. forsikringen. Denne opgave er dog en del af gartnerteamets nuværende arbejdsbeskrivelse.

Judith og Søren holder ferie i uge 7-9.

Judith deltager på ca. hvert andet møde - den første halve time.

1. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

2. Regnskab og timeregnskab v/Rasmus, herunder også tilbud fra brolægger og plejeplan aborist

Regnskab og budget ser fint ud. Vi skal sørge for at have noget på kistebunden, hvis der kommer uforudsete udgifter.

Cicéla undersøger med aborist, hvad det vil koste, hvis han selv skal rydde op efter beskæring i august/september.

OK til tilbud om opretning af flisebelægning rundt i gården. Kathe kontakter brolægger.

3. Gartnerteamet - Siden sidst v/Bodil

Intet nyt.

4. Gennemgang af arbejdsbeskrivelser for gartnerteamet

På næste møde drøftes arbejdsbeskrivelserne som så tages op med Judith på mødet i marts.

5. Information gård/Løbende vedligehold

(a) *Træstub ved Sønder Boulevard*

Nærliggende beboere vil gerne have træstubben savet helt ned. Karen kontakter Judith.

(b) Cykeloprydning F25

Cykeloprydning går i gang når Judith og Søren kommer tilbage fra ferie. Merete laver udkast til opslag og printer. Judith sætter opslagene op.

(c) Flyttet blommetræ

Drøftes på næste møde.

(d) Grantræer i gården

Der bliver til næste jul mulighed for at fælde et juletræ i gården da vi har træer der ikke skal være i gården. Vi finder ud af, hvordan det skal foregå når tiden nærmer sig (november).

(e) Vask af glaskupler i gården

Glaskuplerne skal vaskes da de er meget beskidte. De to kupler af plast skal skiftes ud med glas. Judith har kuplerne. Karen taler med Judith.

6. Generalforsamling den 8. april 2025, herunder 3% indeksforhøjelse af kontingent

Rasmus har booket lokalet i Vesterbo.

De fleste foreninger har nikked ja til en årlig indeksregulering. Rasmus sørger for at lave budget med og uden regulering til generalforsamlingens indkaldelse, da der skal stemmes om det.

7. Fastsættelse af dato for næste møde

Næste møde er den 27. februar 2025 kl. 19-21 i Vesterbo.

8. Eventuelt.

Affaldsskakterne til restaffald i Absalonsgade 38-44 skal lukkes permanent. Dvs. at vi skal bruge flere containere til restaffald – eller de skal tømmes oftere. Rasmus sørger for at kontakte de relevante personer/steder når han kender dato for lukning.